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Referat til medlemmer af HSR fra Bestyrelsesmøde i Horsens Sportsrideklub 

Tid: Tirsdag d.10. juni kl. 17.00 – 20.30  

Sted: Thorsgårdsvej 40, Horsens  

Deltagere: Rikke, Frederikke, Line, Louise, Thea, Lisa 

Afbud: Annie 

Evt. gæster: Hanne og Tina  

Referent:  Lisa Hein, revideret af Thea Berg  

Næste møde Den 24. juni 2025 
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1. Status fra driften  
På mødet gives mundtligt: 

- Opdatering på elevdyr 

- Opdatering på og fra ansatte 

- Den daglige drift 

- Mødding status, nye muligheder mm 

- Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Undervisning: 
Vi skal have fundet en ny springunderviser senest 1. 

august 2025  

 

Der har været ønske om at flytte partsspring. 

 

 

 

 

Luna halt venstre forben, afventer dyrlæge 1/7 - har 

stået 2 måneder til den tid  

Vi leder efter nye ponyer - de er dyre! 

Problematik med Andrea løses ved at Andrea i en 

periode ikke skal springes.  

Efter sommerferien startes alle elevdyr op med 

chambon i håb om at passe bedre på dem og øge deres 

holdbarhed.  

Tandrasp udført på flere heste og nye tider bestilt til 

andre.  

 

Vi er i dialog med en mulig ny underviser, vi melder ud 

så snart vi ved om vi kan lande en aftale.  

 

 

Partspring kan ikke flyttes til onsdag på nuværende 

tidspunkt. Det kan ikke gå op med de timer elevhestene 

i øvrigt skal levere.  

 

Drift: 
 

 

 

Status på service af maskiner (Plæneklipper, minilæsser, 

rulleporte) 

Oprydning i maskinlade, maskiner der ikke bruges skal 

fjernes. NBN tilbyder at gøre dette 

I helligdage og ferieperioder, vil René gerne være 

behjælpelig med at køre hø/wrap/halm frem og køre 

vand på foldene.  

 

Service bestilles til maskinerne 

Ja tak til at få tømt maskinladen for maskineri vi ikke 

bruger  

Mødding: 

 

Vi kigger ind i andre møddingsløsninger, da den aftale vi 

har nu desværre er endt med at være for dyr, da den er 

ændret væsentligt siden vi indgik den. 
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2. Status økonomi  

 
- Status på økonomien 

- Status på elevskolen 

- Status på underviserne? 

- Evt. 

 

 

Elevhold er ikke fyldt op pga. mangel på elevdyr.  

Aktivitetstilskud og lokaletilskud er steget – samt et 

ekstra tilskud fra ”Bevæg dig for livet”. 

Cafeteria giver pænt overskud til stævner.  

Smed tjekker elevdyr frem for bare at beskære dem alle 

– kan ses på økonomien  

5-6 ponyer basisvaccineret på ny  

Der kommer regning på tandrasp.  

Sparet penge på halm fordi elevdyr bliver lukket ud 

Sparret penge på elforbrug  

 

Ferievagtplan: laves af Hanne 

Hanne har lavet sommerferieskriv til elevskolen med 

nye tiltag 

3. Status huset  

Defekt emhætte er udskiftet 

Reparation af murværk er i gang 

4. Bestyrelsens behandling af 

input om drift og økonomi  

Vi rådfører os og betaler for juridisk bistand til at få 

udformet kontrakter fremover.  

5. Forespørgsel om at afholde 

fødselsdag på HSR. 
 

Drøftet og afvist, da det vil kræve lukning af ridehal og 

aflysning af elevhold.  
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6. Fastlæggelse af datoer for 

bestyrelsesmøder  
Forslag om at vi laver et fast månedligt møde, fx. ca. 

Den anden uge hver måned, og på rullende ugedage 

mandag-torsdag, max 3 timer. 

Hanne og Tina inviteres til disse i starten, til 

fremlæggelse af økonomi og drift, og bestyrelsen tager 

input fra dette videre til eventuelle egne diskussioner. 

Dertil kan aftales arbejdsmøder, som vi har haft de 

seneste uger. 

 

Vedtaget 

7. Bestyrelsens egen tid  

- Kommunikation og gennemsigtighed i 

bestyrelsens arbejde og beslutninger  

 

- Håndhævelse af klubbens regler 

 

Når vi skal have større ting lavet, indhenter vi som altid 

flere tilbud ved forskellige leverandører 

 

Mindre opgaver, hvor der ofte er tale om akutte ting: 

brandslukning – første og bedste – vi bruger vores 

netværk og der ressourcer vi har i klubben  

 

Vi ønsker at være mere gennemsigtige – både overfor 

hinanden og overfor medlemmer, så fremover vil der 

blive sendt beslutningsreferater ud på hjemmesiden, 

der dog er reviderede af hensyn til personsager  

 

Vi skal alle hjælpe til med at opretholde og håndhæve 

klubbens regler  
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8. Evaluering af udvalg – 30 –

45 min  

Vi har i dag følgende udvalg: 

- Cafeteriaudvalg 

- Stævneudvalg 

- Facilitetsudvalg 

- Sponsor- og Fondsudvalg 

 

 

Vi ønsker desuden at der laves en:  

- En arbejdsgruppe ift elevskolen 

 

 

 

- En arbejdsgruppe ift klubbens profil om 

hestevelfærd 

 

 

 

 

 

- En arbejdsgruppe til HR-dialoger  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvem kunne have interesse i en sådan opgave?  

 

 

 

Arbejdsgruppe om hestevelfærd:  

- Hvad er hestevelfærd – både elevskole, 

privatheste men også set udefra  

- Highlight hvad vi allerede gør 

- Strategiske analyser 

Louise, Rikke og Lisa 

 

 

Line og Louise 
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Facilitetsudvalg  

 

Giver det mening at have et facilitetsudvalg, når 

udvalget ikke kan lave noget uden bestyrelsens 

godkendelse?  

 
 

 

 

 

 

Evaluering af arbejdsdag 

 

 

 

 

 

Hvordan sikrer klubben, at der er ressourcer til at 

håndtere baner ifm. Stævner? 

 

 

For at udvalget har mulighed for at kunne udføre 

opgaver, afsættes der budget til facilitetsudvalg til 

småreparationer – som ikke skal vendes i bestyrelsen 

først. I udgangspunkt 10.000 kr. om året. 

 

Facilitetsudvalget skal have besked, såfremt der skal 

udføres reparationer eller lignende, - enten løser 

udvalget opgaven eller finder andre mere egnede til 

det.  

 

 – ved tilpas mange opgaver indkaldes til arbejdsdag  

 

 

God arbejdsdag med stor tilslutning også med mange 

elevforældre – kunne godt have været flere timer  

Der skal laves små kort med arbejdsopgaver til at dele 

ud som vi gjorde sidste år 

Prioritering af arbejdsopgaver inden (hvis muligt) 

 

 

Flere skal oplæres i at håndtere maskine og harve  

 

 

Sponsor og fondsudvalg 

 

NRGi Værdipuljen udbetaler tilskud på 15.000 kr. til 

varmepumpen.  

NRGi Værdipuljen er søgt om tilskud til elevhest – ikke 

behandlet. 

Horsens Kommune Facilitetspulje er søgt til baner 

 

Vi ønsker at dele mere information om, hvad der er sat 

gang i fra sponsor- og fondsudvalg – skal deles op i to.  

 

Oversigt over hvad der er søgt, så vi ikke får søgt de 

samme steder flere gange.  

 

Vi laver et sponsorudvalg + et fondsudvalg fremadrettet 

  

  

  

  

 

   

  


